
POSTPENSJONISTENE I Buskerud 

Styremøte onsdag 14.09.2022 kl 1000 på Postterminalen 

Til stede: Jan Dybvik, Per Hodt, Ingrid Orhagen, Liv Berit Kristiansen, Tore Gustavsen  
og Aud Moss 
Forfall:  
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Ad. pkt.1: 

 Referat fra styremøte 24.8.2022 godkjent, men bortsett fra at Liv Berit Kristiansen ikke var til stede 
 Referat fra medlemsmøte 7.9.2022 ok 
 Referat fra AU nr. 8/2022 (https://www.postpensjonistene.no/dokumenter/)  
 PostBusken nr. 6/2022 Gjennomgått 

 
 
Ad. punkt 2 – Orienteringer 
Leder: Det kan kommme endringer/innstramminger i forskriftene for bingospill. Dette vil nok i framtiden gi 
mindre inntekter til oss. Mulig at dette vil bli gjort gjeldende på vårparten i 2023. I år vil det totalt bli ca 
kr 170.000 i bingopenger.  
Nestleder/turleder: Det er 47 påmeldte til Ut i det blå 4.-5. november, det vil si at det er plass til 2 personer 
til. Kr 1175 i dobbeltrom (inkludert sponsing) og kr 1332  i enkeltrom (inkludert sponsing). 
Økonomileder: Kr 302.000 på konto pr i dag. Faktura for Ut i det blå blir sendt ut pr mobtlf for første gang.  
 
Ad. punkt 3 – Medlemsmøte 12.10.2022 og Julemøte 14.12.2022 
Medlemsmøte 12.10.: Musikken er i boks, tema er det fortsatt en utfordring å få til. Thore tar 
kontakt med Erik Dalheim for mulig foredrag. Leder sjekker ut foredragsholder til julemøtet.  
Julemøte 14.12.: Tyrifjord Hotell er nå booket for oss. 2 retter julemiddag og riskrem, kaffe, 
eplekake ca kr 700 pr pers. Leder bestiller. Yngve Kristiansen vil spille for oss. Han har 45 min. til 
rådighet. 
 
Ad. punkt 4 – Møte på Gol 5.10.2022 
Leder bestiller bestiller møterom og mat (karbonade og egg og rekesmørbrød) på Solstad Gjestegård. 
Aud kjører og tar med seg Ingrid og Liv Berit, Per kjører og tar med seg Jan og Thore. Avreise vil 
være kl 0830 beregnet fra Drammen. Det er 14 påmeldte (11 pers i fjor), dette lover bra. Jan sender 
sms ut til disse. Tema på møte vil bla være Datasikkerhet. 
 
 
 



Ad. punkt 5 – Videre arbeid med dataopplæring 
Vi avventer hva vi gjør til det forhåpentligvis kommer inn flere skjemaer. Kommunen, 
Pensjonistforbundet og Seniornett har opplegg som våre medlemmer kan benytte seg av. Leder tar 
dette videre. 
 
Ad. punkt 6 – Fastsette møtedatoer i 2023 forslag (se vedlegg på innkallingen til styremøre 
14.9.2022)  
Forslaget til møteplanen ble godkjent 
 
Ad punkt 7 – Eventuellt 
Ingen saker 
 
 
Nesbygda 20. september 2022 
 
Referent 
Aud Moss 
 

Neste styremøte er onsdag 16.november kl 1000  
 


